
K/. . .

Szávay István
országgyűlési képviselő

	

KI30'4-'1_

	

Írásbeli kérdé s
Dr. Kövér László úrnak,

	

Erkezett: 2011 MÁJ Q 4

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős tárca nélkül i

miniszterhez, mint a tárgyban illetékes kormánytaghoz.

„Milyen eredményre jutott a Kormány a magyarigazolványok kárpátaljai kiadásáva l

kapcsolatos botrány kivizsgálásával?” címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ukrajnai Magyar Demokrata Szövetség (UMDSZ) által működtetett információs

irodahálózat a magyarigazolványok kiadásával kapcsolatos teend őket bonyolított Kárpátalján .

Ezzel kapcsolatban felmerült a visszaélés gyanúja, mivel több igazolványt adtak ki annál ,

mint ahányan magyarnak vallják magukat Kárpátalján . Így történhetett meg az, hogy példáu l

a magyarsághoz a legnagyobb jóindulattal sem kötődő , nyelvünket sem beszélő donyecki

ukránok tömegesen jutottak jogosulatlanul magyarigazolványhoz és ennek köszönhet ően

schengeni vízumhoz .

Az ügyben Miniszter Úr 2010 . július elején bejelentette, hogy a továbbiakban csak a

Beregszászi és az Ungvári Magyar Konzulátusok adhatnak ki magyarigazolványokat . Németh

Zsolt külügyi államtitkár nyilatkozata szerint a felel ősség a fenti ügyben egyértelműen az

UMDSZ-t terheli . A visszásságok feltárása érdekében Ön vizsgálatot is indított, amelyet Gá l

András Levente, a Közigazgatási és Igazságügyi Minisztérium közigazgatási államtitkára



koordinált. A vizsgálat már lassan egy éve elkezdődött, eredményéről viszont azóta se m

hallhatott sem a közvélemény, sem maguk az érintettek . Az UMDSZ természetesen

felháborodással fogadta az intézkedéseket, és szervezetük elleni lejárató kampány részekén t

értelmezik azokat.

Jó lenne végre tisztán látni, nyilvánosságra hozni az ügy részleteit és kilenc hóna p

eltelte után pontot tenni annak végére! Ezt Gajdos István, az UMDSZ elnöke is töb b

alaklommal kérte . Úgy vélem, jogos a szervezet kérése, hogy szeretnék megismerni az őket

sújtó intézkedés kapcsán tett vizsgálat eredményeit, amelyekre magam is igen kíváncsi

lennék.

'Kérdezem tehát Miniszter Úrtól :

Bejeződött-e már igazolványok kiadásával kapcsolatos vizsgálat ?

Amennyiben nem, mi okozza a késedelmet?

Amennyiben a vizsgálat sikerrel zárult, kérem, hogy tájékoztasson anna k

eredményéről!

Amennyiben a vizsgálat eredménye nem nyilvános, kérdezem, hogy mi indokolj a

annak titkosítását?

lnzennyiben a vizsgálta eredménye nem nyilvános, akkor az kik és milyen kö r

számára hozzáférhető? Nemzetpolitikai kérdésekkel foglakozd országgyűlési

képviselőként hogyan kaphatok betekintést az anyagba ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 04 .

závay István

országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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